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CONSILIUL LOCAL AL ORASULUI TÂRGU OCNA 
 

PROCES   VERBAL 
 

 Încheiat astazi 27.07.2023 cu ocazia desfăsurării sedintei ordinare a Consiliului Local 
convocată de către Primarul orasului Târgu Ocna. 

Ședinta ordinară a Consiliului local al orasului Târgu Ocna a fost convocată în baza 
Dispozitiei Primarului nr. 285 din 21.07.2023, în conformitate cu prevederile art. 133, 
alin.1) si art. 134, alin.1) si alin.3), lit.a) din Ordonanţa de urgenţă nr. 57 din 03.07.2019 
privind Codul administrativ, cu modificări si completări.  

La sedintă sunt prezenţi toți cei 17 consilieri locali validați. Dl consilier Ciurea Ioan, 
dl consilier Pelin George si dl  consilier Munteanu Dragoș George participă prin intermediul 
unei platforme on-line. 

Presedinte de sedintă este dl consilier Prăjinariu Alexandru, conform Hotărârii 
Consiliului local nr. 61 din 30.06.2023. 

Pentru asigurarea transparentei privind desfăsurarea sedintei de Consiliu local, 
aceasta este transmisă live prin intermediul paginii de facebook a institutiei: Primăria 

Orașului Târgu Ocna. 

In sală sunt prezenti si reprezentanti mass-media: EXCLUSIV TV. 
Presedinte de sedintă - dl consilier Prăjinariu Alexandru: Buna ziua! Bine ati venit la 

sedinta de astăzi!  Dau cuvântul doamnei secretar general pentru a supune aprobării procesul 
verbal. 

Secretar general oraș  - dna Corina Văsoiu: Bună ziua! Va supun atenției procesul 
verbal întocmit la sedinţa ordinară a Consiliului local Târgu Ocna, convocată în data de 
29.06.2023 care v-a fost transmis pe adresele de e-mail. Vă rog să-mi comunicaţi dacă aveţi 
observaţii sau completări. Dacă nu, îl supun aprobării.  

Procesul verbal a fost aprobat cu unanimitate de voturi.  
 
Presedinte de sedintă - dl consilier Prăjinariu Alexandru: 
Dau citire Ordinii de zi: 
 
1.Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru luna 

august2023; 
Iniţiator - Primarul oraşului Târgu Ocna 

 
2. Proiect de hotărâre privind stabilirea mandatului special al reprezentantului legal al 

Orașului Târgu Ocna   pentru ședințele Adunării Generale a Acţionarilor SC Compania 
Regională de Apă Bacău SA convocate în data de 07.08.2023, respectiv în data de 
21.08.2023; 

Iniţiator - Primarul oraşului Târgu Ocna 
 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului de facturare al SC ECOSUD SA 

pentru preluarea deșeurilor reciclabile în vederea sortării și a tarifului de facturare pentru 
preluarea deșeurilor biodegradabile in vederea compostării, pentru o perioadă de 6 luni;  

Iniţiator - Primarul oraşului Târgu Ocna 
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4. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului pentru activitătile specifice de  

salubrizare prestate de SC Compania de utilități publice Tirgu Ocna SA, respectiv colectare 
și transport deseuri reciclabile de la populație ; 

Iniţiator - Primarul oraşului Târgu Ocna 
 
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării evenimentului Nunta de Aur și a 

spectacolului aniversar în data de 15 august 2023; 
Iniţiator - Primarul oraşului Târgu Ocna 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului împrumutului intern, în 
conformitate cu prevederile Ordonanței de urgență a Guvernului nr.24/2023 privind unele 

măsuri fiscal-bugetare destinate acordării unor împrumuturi din Trezoreria Statului; 
Iniţiator - Primarul oraşului Târgu Ocna 

 
7. Proiect de hotărâre privind neasumarea responsabilității organizării și derulării 

procedurilor de atribuire a contractelor /acordurilor-cadru pentru achiziția produselor și a 
contractelor/ acordurilor-cadru de prestare a serviciilor pentru derularea măsurilor educative 
aferente programului pentru anii școlari 2023-2026; 

Iniţiator - Primarul oraşului Târgu Ocna 
 
8. Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici aferenți 

obiectivului de investiție „Valorificare turistică și modernizare infrastructură specifică în 

stațiunea balneoclimatică Tîrgu Ocna”; 
Iniţiator - Primarul oraşului Târgu Ocna 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor economici actualizaţi şi a  
cheltuielilor legate de proiect pentru proiectul de investiții „Dezvoltarea, modernizarea și 

dotarea infrastructurii operaționale din cadrul Școlii Nr. 1, Oraș Tîrgu Ocna, județul 

Bacău”. 
Iniţiator - Primarul oraşului Târgu Ocna 

10. Raport privind activitatea desfăşurată de către asistenţii personali din orașul 
Târgu-Ocna, în semestrul I anul 2023; 

      Direcţia de asistenţă socială 
 
11. Ĩntrebări, interpelări, răspunsuri. 
 
Presedinte de sedintă - dl consilier Prăjinariu Alexandru: Supun aprobării 

dumneavoastră Ordinea de zi. 
Aprobată în unanimitate.  

 
Ordinea de zi a sedintei Consiliului local Târgu Ocna a fost suplimentată prin 

Dispozitia primarului nr. 286/24.07.2023, în conformitate cu prevederile art. 135, alin.8) din 
Ordonanţa de urgenţă nr. 57 din 03.07.2019 privind Codul administrativ, cu modificari si 
completari , cu următorul proiect de hotarare: 
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Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării unui împrumut în valoare de 
2.000.000 lei, în conformitate cu prevederile art. 1 din Ordonanța de urgență a Guvernului 
nr. 24/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare destinate acordării unor împrumuturi din 
Trezoreria Statului, cu modificările și completările ulterioare. 

 
Iniţiator – Primarul oraşului Târgu Ocna 
 

Presedinte de sedintă - dl consilier Prăjinariu Alexandru: Supun aprobării 
dumneavoastră suplimentarea Ordinii de zi. 

Aprobată cu majoritate de voturi (16 voturi pentru si 1 vot împotrivă: dl consilier 
Măciucă Săndel: cu mențiunea că acest împrumut vine prea repede față de cel anterior).  

 
Punctul 1. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru luna 

august 2023. 
Comisia juridica, pentru administratie publica – presedinte Drăgănuță Neculai – aviz 

favorabil.  
Presedinte de sedintă - dl consilier Prăjinariu Alexandru: Supun la vot:“Proiectul de 

hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru luna august 2023.” 

Aprobat în unanimitate. 
 

Punctul 2. Proiect de hotărâre privind stabilirea mandatului special al 
reprezentantului legal al Orașului Târgu Ocna   pentru ședințele Adunării Generale a 
Acţionarilor  SC Compania Regională de Apă Bacău SA convocate în  data de 07.08.2023, 
respectiv în data de 21.08.2023; 

Comisia juridica, pentru administratie publica – presedinte Drăgănuță Neculai – aviz 
favorabil.  

Presedinte de sedintă - dl consilier Prăjinariu Alexandru: Supun la vot: “Proiectul de 

hotărâre privind stabilirea mandatului special al reprezentantului legal al Orașului Târgu 

Ocna   pentru ședințele Adunării Generale a Acţionarilor  SC Compania Regională de Apă 

Bacău SA convocate în  data de 07.08.2023, respectiv în data de 21.08.2023”. 

 Aprobat în unanimitate. 
 
Punctul 3. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului de facturare al SC 

ECOSUD SA pentru preluarea deșeurilor reciclabile în vederea sortării și a tarifului de 
facturare pentru preluarea deșeurilor biodegradabile in vederea compostării, pentru o 
perioadă de 6 luni. 

Comisia juridica, pentru administratie publica – presedinte Drăgănuță Neculai – aviz 
favorabil.  

Comisia pentru urbanism, amenajarea teritoriului – presedinte Antohe Cristian – aviz 
favorabil; 

   Comisia pentru studii si prognoze economico-sociale – președinte Leoleacă Lenuța – 
aviz favorabil. 

Presedinte de sedintă - dl consilier Prăjinariu Alexandru: Supun la vot: “Proiectul de 

hotărâre privind aprobarea tarifului de facturare al SC ECOSUD SA pentru preluarea 

deșeurilor reciclabile în vederea sortării și a tarifului de facturare pentru preluarea 

deșeurilor biodegradabile in vederea compostării, pentru o perioadă de 6 luni.” 
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Aprobat cu majoritate de voturi (16 voturi pentru si 1 vot împotrivă: dl consilier 
Măciucă Săndel: cu mențiunea că tarifele sunt prea mari). 

 
Punctul 4. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului pentru activitătile specifice 

de salubrizare prestate de SC Compania de utilități publice Tirgu Ocna SA, respectiv 
colectare și transport deseuri reciclabile de la populație. 

Comisia juridica, pentru administratie publica – presedinte Drăgănuță Neculai – aviz 
favorabil.  

Comisia pentru urbanism, amenajarea teritoriului – presedinte Antohe Cristian – aviz 
favorabil; 

   Comisia pentru studii si prognoze economico-sociale – președinte Leoleacă Lenuța – 
aviz favorabil. 

Presedinte de sedintă - dl consilier Prăjinariu Alexandru: Supun la vot: “Proiectul de 

hotărâre privind aprobarea tarifului pentru activitătile specifice de salubrizare prestate de 

SC Compania de utilități publice Tirgu Ocna SA, respectiv colectare și transport deseuri 

reciclabile de la populație.” 

Aprobat cu majoritate de voturi (16 voturi pentru si 1 vot împotrivă: dl consilier 
Măciucă Săndel). 

 
Punctul 5. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării evenimentului Nunta de 

Aur și a spectacolului aniversar în data de 15 august 2023. 
Comisia juridica, pentru administratie publica – presedinte Drăgănuță Neculai – aviz 

favorabil.  
Comisia pentru urbanism, amenajarea teritoriului – presedinte Antohe Cristian – aviz 

favorabil; 
   Comisia pentru studii si prognoze economico-sociale – președinte Leoleacă Lenuța – 

aviz favorabil. 
   Dl consilier Drăgănuță Neculai: Stiți câte familii vor fi? 

Primarul orasului Târgu Ocna – Cristian Aurelian Ciubotaru: Încă nu stim numărul 
exact! Noi avem doar evidența familiilor care s-au căsătorit oficial la Târgu Ocna. Mai sunt 
familii care s-au căsătorit în altă localitate si care ulterior s-au mutat in Târgu Ocna, iar 
evidenta acestora nu o avem noi!  Cred ca va fi un număr aproximativ cu cel de anul trecut! 

Presedinte de sedintă - dl consilier Prăjinariu Alexandru: Supun la vot: “Proiectul de 

hotărâre privind aprobarea organizării evenimentului Nunta de Aur și a spectacolului 

aniversar în data de 15 august 2023.” 

Aprobat în unanimitate. 
 
Punctul 6. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului împrumutului intern, în 

conformitate cu prevederile Ordonanței de urgență a Guvernului nr.24/2023 privind unele 

măsuri fiscal-bugetare destinate acordării unor împrumuturi din Trezoreria Statului. 
Comisia juridica, pentru administratie publica – presedinte Drăgănuță Neculai – aviz 

favorabil.  
Comisia pentru urbanism, amenajarea teritoriului – presedinte Antohe Cristian – aviz 

favorabil; 
   Comisia pentru studii si prognoze economico-sociale – președinte Leoleacă Lenuța – 

aviz favorabil. 
Presedinte de sedintă - dl consilier Prăjinariu Alexandru: Supun la vot: ”Proiectul de 

hotărâre privind aprobarea bugetului împrumutului intern, în conformitate cu prevederile 
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Ordonanței de urgență a Guvernului nr.24/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare 

destinate acordării unor împrumuturi din Trezoreria Statului.” 

Aprobat cu majoritate de voturi (16 voturi pentru si 1 vot împotrivă: dl consilier 
Măciucă Săndel). 

 
Punctul 7. Proiect de hotărâre privind neasumarea responsabilității organizării și 

derulării procedurilor de atribuire a contractelor /acordurilor-cadru pentru achiziția 
produselor și a contractelor/ acordurilor-cadru de prestare a serviciilor pentru derularea 
măsurilor educative aferente programului pentru anii școlari 2023-2026. 

Comisia juridica, pentru administratie publica – presedinte Drăgănuță Neculai – aviz 
favorabil.  

Presedinte de sedintă - dl consilier Prăjinariu Alexandru: Supun la vot: “Proiectul de 

hotărâre privind neasumarea responsabilității organizării și derulării procedurilor de 

atribuire a contractelor /acordurilor-cadru pentru achiziția produselor și a contractelor/ 

acordurilor-cadru de prestare a serviciilor pentru derularea măsurilor educative aferente 

programului pentru anii școlari 2023-2026.” 

Aprobat în unanimitate. 
 
Punctul 8. Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici 

aferenți obiectivului de investiție „Valorificare turistică și modernizare infrastructură 

specifică în ștațiunea balneoclimatică Tîrgu Ocna”. 
Comisia juridica, pentru administratie publica – presedinte Drăgănuță Neculai – aviz 

favorabil.  
Comisia pentru urbanism, amenajarea teritoriului – presedinte Antohe Cristian – aviz 

favorabil; 
   Comisia pentru studii si prognoze economico-sociale – președinte Leoleacă Lenuța – 

aviz favorabil. 
Presedinte de sedintă - dl consilier Prăjinariu Alexandru: Supun la vot: “Proiectul de 

hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de 

investiție „Valorificare turistică și modernizare infrastructură specifică în stațiunea 

balneoclimatică Tîrgu Ocna”.” 

Aprobat cu majoritate de voturi (16 voturi pentru si 1 vot împotrivă: dl consilier 
Măciucă Săndel). 

 
Punctul 9. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor economici actualizaţi 

şi a cheltuielilor legate de proiect pentru proiectul de investiții „Dezvoltarea, modernizarea 

și dotarea infrastructurii operaționale din cadrul Școlii Nr. 1, Oraș Tîrgu Ocna, județul 

Bacău”. 
Comisia juridica, pentru administratie publica – presedinte Drăgănuță Neculai – aviz 

favorabil.  
Comisia pentru urbanism, amenajarea teritoriului – presedinte Antohe Cristian – aviz 

favorabil; 
   Comisia pentru studii si prognoze economico-sociale – președinte Leoleacă Lenuța – 

aviz favorabil. 
Presedinte de sedintă - dl consilier Prăjinariu Alexandru: Supun la vot: ”Proiectul de 

hotărâre privind aprobarea indicatorilor economici actualizaţi şi a cheltuielilor legate de 

proiect pentru proiectul de investiții „Dezvoltarea, modernizarea și dotarea infrastructurii 

operaționale din cadrul Școlii Nr. 1, Oraș Tîrgu Ocna, județul Bacău”.” 
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Aprobat cu majoritate de voturi (16 voturi pentru si 1 vot împotrivă: dl consilier 
Măciucă Săndel). 

 
Punctul 10. Raport privind activitatea desfăşurată de către asistenţii personali din 

orașul Târgu-Ocna, în semestrul I anul 2023. 
Primarul orasului Târgu Ocna – Cristian Aurelian Ciubotaru: Având in vedere ca in 

spatiul public se deruleaza o actiune de verificare a centrelor de bătrâni, am dispus si noi ca  
serviciul de asistentă socială să efectueze anchete la toate cazurile sociale înregistrate, 
precum si la persoanele cu dizabilităti si la persoanele instituționalizate in familii, conform 
procedurilor legale.  

Nu vrem sa aflăm că sunt astfel de persoane care nu au îngrijirea necesară! La nivelul 
orașului există un singur astfel de centru, în Parcul Măgura, care a fost verificat de organele 
de control si a primit niste recomandări.  

 
Punctul 11. Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării unui împrumut în 

valoare de 2.000.000 lei, în conformitate cu prevederile art. 1 din Ordonanța de urgență a 
Guvernului nr. 24/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare destinate acordării unor 
împrumuturi din Trezoreria Statului, cu modificările și completările ulterioare. 

Comisia juridica, pentru administratie publica – presedinte Drăgănuță Neculai – aviz 
favorabil.  

Comisia pentru urbanism, amenajarea teritoriului – presedinte Antohe Cristian – aviz 
favorabil; 

   Comisia pentru studii si prognoze economico-sociale – președinte Leoleacă Lenuța – 
aviz favorabil. 

Dl consilier Barna Cristian: M-am uitat pe devizele din august 2022 si diferenta este 
de până în 200.000 lei. In luna ianuarie am aprobat bugetul cu aceeași sumă. Pentru co-
finantare am aprobat 3.000.000 lei, iar acum sumele tot cresc. La Scoala nr 1 erau initial 
220.000 lei alocați din bugetul local, iar acum s-a ajuns la 350.000 lei. Am aprobat 
2.000.000 lei luna trecută , iar acum mai aprobăm 2.000.000 lei? As vrea să stiu cu cât vor 
creste taxele si impozitele locale anul viitor, în această situație? Străzile au rămas 
decopertate, iar dacă mai apare o ordonanță de urgentă de unde mai luăm bani? Cred că 
suntem singura primărie care am împrumutat sumele pentru cofinațări si nu am investit bani 
de la bugetul local.   

Primarul orasului Târgu Ocna – Cristian Aurelian Ciubotaru: Eu apreciez faptul că 
faceți aceste corelări si am spus atunci când am construit bugetul că acesta ne asigură 
functionarea pe un an de zile. Lucrurile sunt într-o dinamică permanentă si preturile se 
schimbă in functie de evolutia pietei si a investițiilor.  

Haideti să revenim asupra faptului de ce realizăm acest împrumut! Acesta este o 
suplimentare pe care o oferă legislatia apărută pe data de 17 iulie 2023, pentru a veni în 
sprijinul finalizării proiectelor finantate din fonduri europene. Am spus si atunci când am 
construit bugetul, că va veni o perioadă când va trebui sa găsim surse alternative întrucât 
bugetul este insuficient. La nivel de oraș avem in acest moment mai multe tipuri de investitii 
pentru care trebuie să asigurăm partea de co-finanțare: investitia realizată in parteneriat cu 
Consiliul Judetean, pentru proiectele realizate pe PNDL. Avem si lucrari care se realizează 
din bugetul local: pe reparatii conducte de apă si canalizare.  

Avem 3 proiecte cu finantare europeană: “Valorificare turistică si modernizare 

infrastructura specifica in Statiunea Balneoclimatica Targu Ocna”; “Dezvoltarea, 

modernizarea si dotarea infrastructurii operationale in cadrul Scolii Nr.1, Oras Targu 

Ocna” si “Dezvoltarea, modernizarea si dotarea infrastructurii operationale in cadrul 
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Scolii Nr.2, Oras Targu Ocna.” Noi ne-am asumat atunci că vom co-finanta aceste proiecte 
cu un procent de 2%. In urma modificărilor legislative precum si a modificării preturilor,     
s-au adoptat mai multe acte administrative care au modificat devizele si  sumele necesare 
realizarii proiectelor. Au apărut aceste acte legislative care ne permit să accesam 
împrumuturi limitate. Valoarea celor 3 proiecte este de 69.949.000 lei. Aportul nostru este 
de 5.405.000 lei. Legiuitorul ne permite acum să împrumutăm până la suma de 4.000.000 
lei. Diferenta trebuie sa o suportăm din bugetul local.  Partea de 2% la aceste proiecte noi 
am asigurat-o din impozite si taxe. In referatul de aprobare avem tabelul cu repartizarea 
sumelor pe fiecare proiect:    

NR. 
CRT. 

DENUMIRE PROIECT 

VALOARE 
TOTALA 
PROIECT 

(lei) 

Valoarea maximă 
a cheltuielilor 

 aferente 
proiectului 

 pentru care poate 
fi contractat 
 împrumut  

(lei) 

Valoarea 
cheltuielilor  
pentru care s-a 

 aprobat 
contractarea  

unui imprumut 
(HCL 

nr.56/14.06.2023) 
(lei) 

 

Valoarea 
cheltuielilor  

pentru 
care se 
solicită 

împrumut, 
conform 

Legii nr.229/ 
14.07.2023 

(lei) 
 

1. 
Valorificare turistica si 

modernizare infrastructura 
specifica in Statiunea 
Balneoclimatica Targu Ocna 
COD SMIS 115717 Contract 
de finantare nr.1570/2018 

28.816.634 3.191.626 1.800.000 1.390.000 

2. 

Dezvoltarea, modernizarea 
si dotarea infrastructurii 
operationale in cadrul Scolii 
Nr.1, Oras Targu Ocna 
COD SMIS 122685  Contract 
de finantare 
nr.4551/15.07.2019 

20.762.935 1.908.971 0 510.000 

3. 

Dezvoltarea, modernizarea 
si dotarea infrastructurii 
operationale in cadrul Scolii 
Nr.2, Oras Targu Ocna 
COD SMIS 123834 Contract 
de finantare nr. 
7088/27.09.2021 

20.369.933 304.622 200.000 100.000 

TOTAL 
 

5.405.219 2.000.000 2.000.00
0 

Riscăm ca proiectul să nu se finalizeze până la 31 decembrie si blocam si constructia 
de la Scoala nr 2 întrucât constructorul poate să execute lucrările din bugetul propriu, dar 
până la un anumit moment, întrucât mecanismele financiare s-au modificat.  Constructorul 
îsi face treaba si vrem ca acea constructie să se finalizeze până la final de an. La data de 
21.07.2023 s-au publicat normele de aplicare a acordarii acestor sume, cu termen de 
depunere a solicitării până la data de 01.08.2023. De aceea, am venit astazi cu acest proiect! 
Nu suntem singurul UAT care am accesat împrumuturi. Si municipiul Moinesti a accesat 
acest împrumut, si orasul Comănesti a solicitat 4.000.000 lei, si mun. Bacau. Trebuie sa 
avem o mare responsabilitate in acest sens si sa ne asumăm acest împrumut ca fiind benefic 
in realizarea proiectelor deja începute.  

Apare,  într-adevăr un discomfort atunci când se execută lucrari, dar nu suntem singura 
localitate in care se fac investitii! Ati mai fost probabil si in alte localitati si ati văzut ca 
acolo unde se lucrează este mai dificil accesul. Insă toate investitiile se fac si cu anumite 
eforturi! Sa nu uităm ca mai avem proiectele “Modernizare infrastructură rutieră în orașul 
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Târgu Ocna, județul Bacău”, lansat în anul 2021 prin Programul Naţional de Investiţii 
Anghel Saligny si ,,Refacerea și reabilitarea drumurilor pentru eliminarea efectelor 

inundațiilor în orașul Târgu Ocna, județul Bacău” prin CNI, unde cu sigurantă vor mai 
apărea alte probleme care trebuie rezolvate din bugetul propriu. De aceea, putinii bani pe 
care îi avem, trebuie să îi asigurăm pentru lucrările imediate, care nu sunt cuprinse în 
proiect.   

Dl consilier Măciucă Săndel: Sunteți dedicat plătii constructorului, dar nu al calitătii 
lucrărilor! Vă plac trotuarele de la Biserica Răducanu? 

Primarul orasului Târgu Ocna – Cristian Aurelian Ciubotaru: Acele lucări nu au fost 
decontate întrucât constructorul a avut un terț care nu si-a făcut treaba si acum acesta se va 
întoarce sa îl refacă.  Atât constructorul cât si beneficiarul au niste obligații. Constructorul 
trebuie să respecte proiectul si nu i se acordă nici o sumă in avans.  

Dl consilier Măciucă Săndel: Noi am mai receptionat străzi care se surpă, canalizare 
care are probleme si care nu se poate utiliza, Centru Balnear care nu este utilizat, etc.  

Primarul orasului Târgu Ocna – Cristian Aurelian Ciubotaru: Nu mai fiti demagog! 
In Parc investitia s-a materializat nu doar in Centru Balnerar ci si in amenajarea parcului, a 
trotuarelor, în statie de transformare, in statie de epurare, în pod de acces, etc.  

Presedinte de sedintă - dl consilier Prăjinariu Alexandru: Nu prea am încredere în 
această firmă de constructii si nu îmi inspiră capacitatea că poate duce la bun sfârsit această 
lucrare. Nu stiu cum au fost alesi la procedura de licitatie, dar nu îmi dă încredere! 

Primarul orasului Târgu Ocna – Cristian Aurelian Ciubotaru: Cu toții trăim această 
emoție, dar acum dânsii abia asteaptă ca noi sa întârziem plătile si sa reducă lucrările. 
Licitatia a fost organizată conform procedurilor legale si a putut participa orice firmă din 
țară.  

Dl consilier Măciucă Săndel: Care sunt lucrările care se vor reface? Vor să stie si 
cetătenii! 

Primarul orasului Târgu Ocna – Cristian Aurelian Ciubotaru: Apreciez că ati venit 
mereu cu observatii si s-au găsit solutii spre a remedia diversele probleme care au apărut! 

Presedinte de sedintă - dl consilier Prăjinariu Alexandru: Dacă nu mai sunt discuții, 
supun la vot: “Proiectul de hotărâre privind aprobarea contractării unui împrumut în 

valoare de 2.000.000 lei, în conformitate cu prevederile art. 1 din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 24/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare destinate acordării unor 

împrumuturi din Trezoreria Statului, cu modificările și completările ulterioare.” 

- Cine este pentru? – 9 voturi (dl consilier Antohe Cristian, dl consilier Drăgănuță 
Neculai, dl consilier Pelin George, dl consilier Bucuroiu Marius, dna consilier Barna 
Liliana, dl viceprimar Bucur Viorel, dl consilier Ianos Gheorghe, dna consilier Leoleacă 
Lenuța, dl consilier Ursu Traian); 

- Cine este împotrivă? – 1 vot (dl consilier Măciucă Săndel: cu mențiunea că nu s-a 
explicat de ce trebuie să facem acest împrumut, in condițiile în care, atunci când s-a aprobat 
bugetul erau bani pentru aceste finanțări); 

- Voturi abținere? – 7 voturi (dl consilier Barna Cristian, dna consilier Dumache 
Doina, dl consilier Prăjinariu Alexandru, dl consilier Ciurea Ioan, dl consilier Rusu Mihai, 
dl consilier Munteanu Dragoș, dl consilier Aparaschivei Robert). 

Proiectul a fost aprobat cu majoritate de voturi.  
 
Punctul 12. Ĩntrebări, interpelări, răspunsuri. 
Dl consilier Barna Cristian: Domnule viceprimar aveti atribuții de mediu? In data de 

10 iulie ati fost convocat de comisia Gărzii de Mediu?  
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Dl viceprimar Bucur Viorel: Nu, nu am atribuții, nu am fost convocat, nici anuntat si 
nu am participat la nicio vizita in teren a dânsilor! 

Dl consilier Barna Cristian: Vă întreb deoarece în această dată au fost făcute niste 
verificări în teren iar pe procesul verbal scrie că au fost făcute verificări in teren împreună 

cu viceprimarul municipiului Târgu Ocna… 

 Dl viceprimar Bucur Viorel: Eu nu am fost nicăieri! 
Dl consilier Măciucă Săndel:  
- Când va fi asfaltată strada Mihai Eminescu? De ce pe partea dreaptă este făcut 

trotuarul si pe partea stângă nu este făcut? Nu este același proiect?  
- Se mai fac Zilele orașului? 
- Se mai organizează concursul Călătorie între Cer si pământ?  

 Presedinte de sedintă - dl consilier Prăjinariu Alexandru: Si eu eram interesat de acest 
concurs. 

Administratorul public- Palade Tiberiu: Anul trecut când s-a propus nu s-a votat! 
Dl consilier Măciucă Săndel: V-as ruga să luati instalația electrică care ati făcut-o pe 

scările blocului F7 si sa vă renovați spațiul.  
Administratorul public- Palade Tiberiu: Nu sunt eu proprietar acolo, asa că vă rog să 

vă adresați proprietarului! 
Primarul orasului Târgu Ocna – Cristian Aurelian Ciubotaru: Aici nu discutăm 

lucruri private! Nu mai parcați nici dumneavoastră masina în zona intrării în piață! 
Dl consilier Măciucă Săndel: Amenajați locuri de parcare! Câte amenzi ati dat pentru 

proprietățile neîngrijite? Câte persoane au plătit impozitul  cu 200% mai mult?  
Primarul orasului Târgu Ocna – Cristian Aurelian Ciubotaru: Spuneți dumneavoastră 

care le știți pe toate! 
Dl consilier Măciucă Săndel: Spuneti dumneavoastră care aveți 20 de ani de 

experientă în primărie! 
Primarul orasului Târgu Ocna – Cristian Aurelian Ciubotaru: Dar dumneavoastră 

pentru ce luati indemnizatia de consilier dacă nu vă asumati nimic si nu votati nici un 
proiect?  

Dl consilier Măciucă Săndel: Pentru că primarul nu rezolvă nicio problemă in acest 
oraș si nici nu vrea să le stie, pentru că nu poate, nu stie, nu vrea! 

Primarul orasului Târgu Ocna – Cristian Aurelian Ciubotaru: Eu vă multumesc 
pentru prezenta dumneavoastră la sedinta de astăzi si vă anunț că săptămâna viitoare nu voi 
fi în institutie întrucât sunt în concediu. Vacantă frumoasă tuturor! 

Presedinte de sedintă - dl consilier Prăjinariu Alexandru: Dacă nu mai sunt discuții, 
declar ședința închisă! 

 
PRESEDINTE DE ȘEDINȚĂ, 

    Consilier local PRĂJINARIU Alexandru                          CONTRASEMNEAZĂ, 
                    Secretar general oraș CORINA VĂSOIU

               
 
                        
         
                  Întocmit, 
  Consilier Emma Ferastauaru 

 


